
 

 

 

 

Motion till Bollebygds kommunfullmäktige 

Uppstart av föreningsråd 

 

 

Någon som känner någon som aldrig varit medlem i en förening? 

Det gör inte jag.  

Ung som gammal har de allra flesta tagit del av gemenskapen som medlemskap i en förening 
innebär. Klivit in genom en dörr eller beträtt en anläggning där allt redan är iordningsställt 
för stundande aktiviteter. En förutsättning för verksamhet är att det finns ledare som är 
beredda att lägga ner många ideella timmar varje år. En annan förutsättning är ett nära 
samarbete med kommunen. Något som skulle förbättra samverkan mellan förening och 
kommun men som saknas är ett föreningsråd. 

Om man samlar representanter från politiken, tjänstepersoner, föreningarna och kanske 
även sakkunniga såsom t.ex idrottskonsulent från SISU är jag övertygad att Bollebygds 
kommuns föreningsliv skulle få riktigt bra förutsättningar att fortsätta utvecklas. 

Syftet med föreningsrådet är förutom att utveckla föreningarna och kommuninnevånarnas 
välmående även att underlätta kommunikationen och öka förståelsen emellan föreningarna 
och kommunen. Rådet skulle, med medlemmar från t.ex idrotten, kulturen och 
pensionärsföreningarna kunna vara en naturlig remissinstans med bred bas för kommunens 
politiker att använda sig av inför diverse beslut. 

 

Jag föreslår att: ett föreningsråd startas upp i Bollebygds kommun. 

 

Bollebygd 2021-09-06 

Ulf Rapp (S) 
Ledamot av kommunfullmäktige 
 

 



 

 


